

And on motion numbered 7 of Mr. Schellenberger, seconded by Mr. Cooper,—That Bill C-85, An Act to establish a corporation called Canagrex to promote, facilitate and engage in the export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 14 by striking out lines 20 to 23 at page 9, lines 3 to 8 and lines 14 to 22 at page 10.

And on motion numbered 8 of Mr. Schellenberger, seconded by Mr. Cooper,—That Bill C-85, An Act to establish a corporation called Canagrex to promote, facilitate and engage in the export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 14 by striking out line 28 at page 11 and substituting the following therefor:

“(c) promote or facilitate trade in”.

And on motion numbered 9 of Mr. Schellenberger, seconded by Mr. Cooper,—That Bill C-85, An Act to establish a corporation called Canagrex to promote, facilitate and engage in the export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 14 by striking out lines 9 to 37 at page 12.

And on motion numbered 10 of Mr. McKnight, seconded by Mr. Gurbin,—That Bill C-85, An Act to establish a corporation called Canagrex to promote, facilitate and engage in the export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 16 by striking out line 3 at page 13 and substituting the following therefor:

“grex intends to use for its”.

And on motion numbered 11 of Mr. McKnight, seconded by Mr. Gurbin,—That Bill C-85, An Act to establish a corporation called Canagrex to promote, facilitate and engage in the export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 16 by striking out lines 6 and 7 at page 13 and substituting the following therefor:

“grex with respect to any loan or”.

And on motion numbered 12 of Mr. McKnight, seconded by Mr. Gurbin,—That Bill C-85, An Act to establish a corporation called Canagrex to promote, facilitate and engage in the export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 16 by striking out lines 11 and 12 at page 13 and substituting the following therefor:

“purpose of any loan or guarantee entered”.

After further debate, the question being put on motion numbered 6, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 79(11); and

The question being put on motion numbered 7, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 79(11).

Madam Speaker ruled the following motion irreceivable:

Motion No. 2—That Bill C-85, An Act to establish a corporation called Canagrex to promote, facilitate and engage in the export of agricultural and food products from Canada, be amended in Clause 2 by striking out line 10 at page 1 and substituting the following therefor:

“include beef cattle and beef products nor any product or by-product that is”.—*Mr. Hargrave*.

Et sur la motion numéro 7 de M. Schellenberger, appuyé par M. Cooper,—Qu'on modifie le projet de loi C-85, Loi constituant la société Canagrex, chargée de faire, de faciliter et de promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 14, en retranchant les lignes 21 à 25, page 9, 3 à 10 et 16 à 24, page 10.

Et sur la motion numéro 8 de M. Schellenberger, appuyé par M. Cooper,—Qu'on modifie le projet de loi C-85, Loi constituant la société Canagrex, chargée de faire, de faciliter et de promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 14, en retranchant la ligne 31, page 11, et en la remplaçant par ce qui suit:

«selon le cas, faciliter et promouvoir le commerce.»

Et sur la motion numéro 9 de M. Schellenberger, appuyé par M. Cooper,—Qu'on modifie le projet de loi C-85, Loi constituant la société Canagrex, chargée de faire, de faciliter et de promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 14, en retranchant les lignes 8 à 31, page 12.

Et sur la motion numéro 10 de M. McKnight, appuyé par M. Gurbin,—Qu'on modifie le projet de loi C-85, Loi constituant la société Canagrex, chargée de faire, de faciliter et de promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 16, en retranchant les lignes 2 et 3, page 13, et en les remplaçant par ce qui suit:

«15 qu'il entend consacrer à ses prêts et à ses garanties;».

Et sur la motion numéro 11 de M. McKnight, appuyé par M. Gurbin,—Qu'on modifie le projet de loi C-85, Loi constituant la société Canagrex, chargée de faire, de faciliter et de promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 16, en retranchant les lignes 4 et 5, page 13, et en les remplaçant par ce qui suit:

«b) les sommes qui lui sont».

Et sur la motion numéro 12 de M. McKnight, appuyé par M. Gurbin,—Qu'on modifie le projet de loi C-85, Loi constituant la société Canagrex, chargée de faire, de faciliter et de promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 16, en retranchant les lignes 11 et 12, page 13, et en les remplaçant par ce qui suit:

«au titre de sa participation à des prêts ou garanties visés à la partie».

Après plus ample débat, la motion numéro 6 est mise aux voix et, conformément à l'article 79(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé; et

La motion numéro 7 est mise aux voix et, conformément à l'article 79(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

Madame le Président déclare la motion suivante irrecevable:

Motion numéro 2,—Qu'on modifie le projet de loi C-85, Loi constituant la société Canagrex, chargée de faire, de faciliter et de promouvoir l'exportation des produits agricoles et alimentaires du Canada, à l'article 2, en retranchant la ligne 5, page 2, et en la remplaçant par ce qui suit:

«gine animale, mais à l'exclusion du boeuf et des produits du boeuf et de ceux».—*M. Hargrave*.